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PRoToKoŁ NR 212020

Z ZEBRANIA ZARZĄDU OSIEDLA',DZIED

przekazano informację o przyj ęciu ptzęz Burmistrza propozycj i

or ganizacją Pikniku Strżackiego,

data i podpit..,..................... :

a)

b)

c)

d)

objęcia patronatu nad

e)

zapoznano zebranychztreściąpisma do Burmistrzawls wyjaśnienia kwestii składowania

odpadów przy ul. Weneckiej orazzaplanowanej na 19.03. br. wizji lokalnej w tym temacie

i jej odwołaniuzpowodu pandemii koronawirusa; nowy termin zostanie ustalony po ustaniu

zagr ożenia ep i demiczne go,

poinformowano o akcji lokalnych wolontariuszy,l<tórzy w dniu 29.02,br, uprzątnęli teren

starego koryta rzeki Iłownicy; po tym fakcie wystosowano pismo do Komend antaStrńy

Miejskiej zpetycją o zabudowę w tym miejscu tzw. ,,fotopułapki" w celu identyfikacji

ewentualnych winnych dalszego zaśmiecania, co zostńo zrealizowane w dniu 03.03.br.,

URZAD MlEJsKl
w czechowicach-Dziedzicach

1. Zebranie odbyło się w dniu 29 kwietnia 2020 r. (początek godz. 1900) w siedzibie Zarządu

2. W zebraniu udział wzięli członkowie Zarządu: Marek Gruszka, Adam Hess. Teresa Stokłosińska

i Stanisław Pindel.

3. Podczas zebrania:

odczytano treść Protokołu nr ll2020 z zebrania Zarządu Osiedla ,^Dziedzicę" w dniu

05.02.2020 r, i dokonano jego jednogłośnego przyjęcia w drodze głosowania.

poinformowano zebranych o wystosowaniu pisrna do Wl,działu Księgowości UM w sprawie

przesunięcia środków zgodnie z Uchwałą Nr 1/2020 Zarządu Osiedla,

dim 7fr16onooybiśc,
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Czechowic e - Dziedzice. 30.04.2020 r.

Osiedla ,,Dziedzice" przy ul. Strazackiej 1.



h)

i)

j)

k)

I omórł,iono wstępne założenia do projektu modernizacji odcinka ul. Legionów od drogi DK-1

do skrzl,zowania z ul. Szkolną,

g) poinfonnow,ano o zaplanowanym, a następnie odwołanl,m posiedzeniu Komisji Polityki

Społecznej lł,sprawie projektu uchwały o inicjatywie lokalnej,

przekazano treść pisma do PKP PLKZakład w Sosnowcu oraz otrzymaną odpowiedź

w sprawie sygnalizacji dźwiękowej pociągow-na niestrzezonych przejazdach kolejowych,

zapoznano zebranych z treściami pism do Wydziału Inwestycji i Zarządu Drogami oraz

otrzymanymi odpowiedziami w kwestiach naprawy progu zwalniającego na ul. Piasta oraz

montazu znaków ograniczenia cięzaru pojazdów wjeżdżąących na ul. Wenecką,

poinformowano zebranych o wystosowaniu pism do Komendy Policji i Strazy Miejskiej w,

sprawie egzekwowania przestrzegania znaków-zamontowanych przed wjazdem na ul.

Wenecką,

zapoznano zebranych z treścią pisma OPS w/s wytypowania osób z terenu osiedla, które mogą

wymagać korzystania z usług opiekuńczych; przygotowano wykaz w/w osób,

l) poinlbrmowano o przekazanll OPS danych osób do doraźnej pomocy materialnej.

m) poinformowano o interwencji u Przewodniczącego RM w/s zapylenia genero\ł,anęgo przęz

podmioty prowadzące obecnie działalnośc przy ul. Czystej.

Na tym protokół zakoiczono,

PRZEWoDNiCi|ĄcY
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